
Acta Sessió ordinària del Ple de 27 de juliol de 2015 
 

Quan són les 19:00 hores del divendres 27 de juliol de 2015, es reuneix al 
Saló d’Actes de la Casa Consistorial per celebrar sessió extraordinària en 
primera convocatòria el ple de l’ajuntament sota la presidència del 
Batle, Sr. Mateu Ferrà Bestard i  hi assisteixen els següents regidors:, el Sr. 
Joan Peralta Palmer, la Sra. Aina Torres Capó i el Sr. Antoni Vives 
Gelabert, per part de Proposta per les Illes Balears, i el Sr. Francesc 
Albertí Picornell i la Sra. Margalida Seguí Albertí per part de Assemblea 
per Banyalbufar i es Port.  
 
Excusa la seva absència el Sr. Marc Tomàs Sanchez de Assemblea per 
Banyalbufar i es Port. 
 
Es troba present la Secretaria de la Corporació, la Sra. Catalina Eva 
Alemany Covas que dóna fe de l’acte. 
 
El President declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents 
assumptes dins l’ordre del dia:  

 
PRIMERA PART: PART RESOLUTÒRIA 
 
1.- Lectura i aprovació, de les actes de les sessions plenàries anteriors 
celebrades els dies 13 i 19 de juny i 13 de juliol.  
 
S’aproven per unanimitat i amb indicació d’algunes errades que es 
corregeixen al moment de les actes de les sessions de dates 13 i 19 de 
juny i 13 de juliol, els esborranys de les quals havien estat tramesos 
juntament amb la convocatòria i l’ordre del dia d’aquest Ple.  
 
2.- Aprovació de la moció presentada pel PI relativa a la utilització del 
local municipal situat a la plaça sota les porxades per les associacions i 
grups municipals. 
 
Prèvia lectura i exposició d’aquest punt de l’ordre del dia que efectua el 
Batle, es procedeix al seu debat prenent la paraula el Sr. Francesc 
Albertí demanant si s’ha consultat amb les Associacions. 
 
El Sr. Batle contesta que quan s’han adjudicat locals a una Associació 
no s’ha consultat amb la resta, que entenent que l’acord es en benefici 
de totes no considera que s’hagi de consultar mes enllà que les 
associacions que no tenen local en demanen.  
 



El Sr. Francesc Albertí diu que la idea li sembla molt bona però el seu 
grup vol fer aportacions, enten que atesa la diversitat d’associacions 
hauria estat beneficiós que s’hagués fet una consulta per conèixer les 
diferents necessitats. Per altra banda considera que també pot ser entès 
com un greuge comparatiu que l’ajuntament tracti igual associacions 
que no son iguals i no tenen la mateixa activitat. 
 
La Sra. Aina Torres intervé per comentar que actualment el greuge 
comparatiu si que es evident des del moment que hi ha associacions 
que tenen un local a la seva disposició permanentment i altres que no. 
 
El Sr. Batle intervé tambè per comentar que a la proposta es preveu la 
possibilitat de modificar el calendari i la disponibilitat ja sigui amb acord 
de les pròpies associacions o per intervenció directa de l’ajuntament 
sempre que es justifiquin els motius. 
 
El Sr. Francesc Albertí comenta que tambè es un problema afegit el fet 
de no existir a l’ajuntament un registre d’associacions. El seu grup ha 
anat al Registre General de Relacions Institucionals i ha constatat que hi 
ha associacions que no estan adaptades a la llei del 2002. Per tots els 
motius exposats demana que es retiri la proposta, s’obri un procés 
participatiu, es faci un registre públic i es vegi quines son les necessitats. 
 
La Sra. Aina Torres intervé per comentar que així com es comuniqui el 
calendari es pot aprofitar per demanar els estatus i fer el registre i 
mentre les associacions que tinguin necessitats diferents ho comuniquen 
o es posen d’acord el calendari ja es pot posar en marxa.  
 
Així i havent estat informat favorablement per la Comissió Informativa el 
ple de l’ajuntament, procedeix a la votació amb el següent resultat: 
 
Vots a favor: 4 vots del grup Proposta per les Illes 
Vots en contra: 2 vots del grup Assemblea per Banyalbufar i es Port 
 
El Sr. Francesc Albertí explica el sentit del vot del seu grup per tres motius: 
 

- La falta de comunicació prèvia i participació de les diverses 
associacions. 

- La diversitat d’activitats i vida de les mateixes que pot suposar un 
greuge comparatiu. 

- La creença que el primer pas hauria de consistir en elaborar un 
registre municipal d’associacions. 

 
Per tot l’anterior, per majoria absoluta, S’ACORDA: 



 
El nombre de locals de que disposa l’ajuntament per tal que les 
associacions i entitats del poble en puguin fer ús es limitat, essent 
aquestes molt més nombroses que els locals de que es disposa, de 
manera que, en l’actualitat, només tres associacions disposen d’un local 
municipal, aquestes son, l’Associació de la Tercera Edat, l’Associació 
Cultural Bany-al-Bahar i els Joves. D’aquests tres locals el més infrautilitzat 
d’acord amb la informació de que disposem es el de Bany-al-Bahar, tot i 
que en aquest local es troba situat el fons bibliogràfic i documental 
d’aquesta Associació, fons que mereix un espai en el que es garanteixi 
la seva seguretat i facilitat de consulta pels interessats. 
 
A més de les Associacions esmentades, s’han d’afegir els grups politics 
que conformen el ple de la Corporació, el PI i l’Assemblea pel Port i per 
Banyalbufar, ambdós tenen dret, sempre que hi hagi disponibilitat, a fer 
ús de les dependencies municipals per desenvolupar la seva tasca tant 
de caire administratiu com de caire representatiu i participatiu, en 
aquest sentit, no queden despatxos que es puguin posar a disposició 
dels grups polítics i, tot i que hi ha altres sales, com pot ser la sala de 
plens, el fet que aquesta s’utilitzi tambè pels serveis tècnics fa 
problemàtica la seva destinació a aquesta funció. A més, la utilització 
dels espais de l’ajuntament, no només comportaria problemes 
organitzatius sinó que tambè s’ha d’afegir el fet que l’ajuntament està 
deficientment adaptat per persones amb mobilitat reduïda, essent un 
edifici amb nombroses barreres arquitectòniques que suposen un 
problema per la gent gran o amb dificultats de mobilitat i per altra 
banda quedaria limitat el seu ús als horaris d’oficina de l’ajuntament. 
 
Per tots aquests motius es considera convenient repartir l’ús del local 
actualment utilitzat per l’Associació Bany-al-Bahar, local sense barreres 
arquitectòniques, que pot utilitzar-se fora de l’horari d’oficina, entre les 
diferents associacions i grups polítics per tal que tots tinguin un o més 
dies al mes per celebrar reunions o treballar-hi. 
 
Aquesta proposta no oblida el fons documental de l’Associació, motiu 
pel qual, l’Ajuntament s’hauria de posar en contacte amb els 
representants de la mateixa per tal de posar-se a la seva disposició per 
buscar la millor solució, ja sigui mitjançant la compra d’un armari 
adequat i que garanteixi la seguretat dels documents o bé mitjançant el 
trasllat del fons a altres instal�lacions municipals. 
 
De la mateixa manera, i en relació a les associacions vinculades amb el 
Port d’es Canonge, es pot posar tambè a la seva disposició el local 



adquirit per l’ajuntament, un cop informat pel tècnic municipal en 
relació a la seguretat i final�litzades ses reformes pendents. 
 
Per tot l’anterior, s’ACORDA: 
 
Primer.- Establir el següent calendari d’ús del local situat sota les 
porxades de la plaça de la vila, continuant-se tots els mesos en el mateix 
ordre: 
 
AGOST 

3 Comunitat de Regants 

4 Associació Cultural Bany-al-Bahar 

5 Associacio Guitarres i Pues 

6 Associació de Pescadors de Sa 
Pera de S’Asse 

7 Associació d’Empresaris de 
Banyalbufar 

10 Associació Tramuntana Viva 

11 Societat de Caçadors 

12 Associació Amics de Banyalbufar 

13 AMURES 

14 Associació de la Segona Edat de 
Banyalbufar-S’Escuit 

17 Associació d’Esplai Familiar Sa 
Tomàtiga 

18 Associació Es Penyal 

19 Grup Municipal Proposta per les 
Illes 

20 Grup Municipal Assemblea per 
Banyalbufar i es Port 

21 Comunitat de Regants 

24 Associació Cultural Bany-al-Bahar 

25 Associacio Guitarres i Pues 

26 Associació de Pescadors de Sa 
Pera de S’Asse 

27 Associació d’Empresaris de 
Banyalbufar 

20 Associació Tramuntana Viva 

21 Societat de Caçadors 

22 Associació Amics de Banyalbufar 

23 AMURES 

24 Associació de la Segona Edat de 
Banyalbufar-S’Escuit 



25 Associació d’Esplai Familiar Sa 
Tomàtiga 

26 Associació Es Penyal 

27 Grup Municipal Proposta per les 
Illes 

28 Grup Municipal Assemblea per 
Banyalbufar i es Port 

29 Comunitat de Regants 

30 Associació Cultural Bany-al-Bahar 

31 Associacio Guitarres i Pues 

 
El calendari corresponent a tots els mesos que resten del 2015 es 
publicarà al taulell d’edictes de l’ajuntament. 
 
Segon.- Posar-se a disposició de l’Associació Bany-al-Bahar per tal que 
proposi allò que estimi més convenient amb l’objectiu d’assegurar la 
seguretat i comoditat de consulta del seu fons documental. 
 
Tercer.- Establir que les Associacions relacionades amb es Port d’es 
Canonge podràn disposar del local municipal un cop acabades les 
obres i informat favorablement pel tècnic. 
 
Quart.- Establir que en cas que les associacions puntualment o de forma 
permanent vulguin modificar aquest calendari poden fer-ho de comú 
acord, sempre que ho comuniquin a l’ajuntament amb l’antelació 
pertinent, o, en cas que no hagi acord, poden sol�licitar-ho a 
l’ajuntament, exposant els seus motius perquè aquest resolgui de la 
forma que estimi més convenient pels interessos de tots els implicats. La 
clau del local es conservarà a les dependències municipals a les que 
s’haurà de sol�licitar amb un dia d’antelació i retornar un cop acabada 
la reunió mitjançant el seu diposit a la bústia municipal. 
 
Cinquè.- En el cas dels grups polítics municipals l’ajuntament posa a la 
seva disposició els serveis administratius per tal que puguin portar la seva 
agenda de visites si així ho desitgen. 
 
APROVADA FAVORABLEMENT PER MAJORIA ABSOLUTA 
 
3.- Donar compte de la voluntat de l’equip de govern de remetre un 
escrit a la Comunitat de Regants. 
 

Prèvia lectura i exposició d’aquest punt de l’ordre del dia que efectua el 
Batle, el Sr. Francesc Albertí en nom del grup municipal Assemblea per 
Banyalbufar i es Port comenta que valoren molt positivament aquesta 



transparència i el ple es dona per assabentat de la propera remissió del 
següent escrit: 
 
“Sr. Bernardino Mir Torres 
President  
Comunitat de Regants 
Comte Sallent, 10 
Banyalbufar 
 
En primer lloc vull donar la enhorabona, de part de l’ajuntament, a la 
nova directiva de la Comunitat de Regants, que va celebrar eleccions 
recentment. 
 
En segon lloc, vull referirme a la reunió celebrada el passat mes d’abril 
amb alguns membres de la nova Junta directiva de la Comunitat de 
Regants. En aquesta reunió es va oferir a la Comunitat una via per 
solucionar l’incompliment del Conveni signat el 2004 per ambdues parts, 
per part de la Comunitat per no permetre a l’ajuntament disposar d’una 
clau per entrar al pou i per part de l’ajuntament, que, en conseqüència, 
va procedir a deixar de pagar l’estipulat al Conveni. 
 
Enguany, i amb l’objectiu de desbloquejar aquesta situació 
l’ajuntament ha incorporat al pressupost una partida destinada a pagar 
la major part del deute existent i es comprometè a completar aquest 
pagament en el proper exercici, sempre descontant les despeses que 
l’ajuntament ha realitzat, i de les que disposa de factures justificatives, 
en les instal�lacions de la Comunitat i mentre aquesta doni disponibilitat 
de la clau de la font a l’ajuntament. 
 
L’oferiment efectuat en aquests termes en la reunió del mes d’abril no 
ha estat contestat encara per la Comunitat, motiu pel qual vull reiterar-
lo mitjançant el present escrit, pregant-vos el contesteu en el termini 
d’un mes per tal que l’ajuntament pugui fer les previsions necessaries en 
matèria d’execució pressupostària. 
 
Esperant que poguem arribar aviat a una solució. 
 
Atentament, 
Mateu Ferrà Bestard” 
 
 
4.- Aprovació de la moció presentada per l’Assemblea per Banyalbufar i 
es Port per un nou web municipal. 
 



Prèvia lectura i exposició d’aquest punt de l’ordre del dia que efectua el 
Sr. Francesc Albertí Picornell, i havent estat informat favorablement per 
la Comissió Informativa, el ple de l’ajuntament procedeix al seu debat 
prenent la paraula el Sr. Joan Peralta per comentar que hi ha una cita 
demanada amb el Consorci per veure si la web que ja tenim es pot 
gestionar des de l’ajuntament per tal que el seu manteniment sigui més 
senzill i més proper i no depengui de persones externes a l’ajuntament. 
 
La Sra. Aina Torres intervè també per comentar que a la proposta 
presentada per Assemblea per Banyalbufar i es Port es posen dates límit 
per fer les diferents gestions proposades i tenint en compte els recursos 
personals de l’ajuntament i les dates en que ens trobem  posar 1 mes 
per actualitzar es molt poc. 
 
S’arriba a un acord relatiu a la flexibilització dels terminis  acordant-se 
per unanimitat, el següent: 
 
Un web municipal pot constituir una eina molt útil per informar a la 
ciutadania sobre l’acció de govern i per agilitzar qualsevol tràmit 
d’aquesta administració. Així mateix és una finestra per la qual es pot fer 
conèixer el municipi a qualsevol persona de qualsevol lloc del món amb 
connexió a internet. 
 
Tant la vessant d’informació i interacció amb els veins, especialment els 
residents al Port d’es Canonge, com la de finestra al mon del web de 
l’ajuntament són importants per a Banyalbufar. L’ús de les eines digitals 
es va estenent entre els nostres conciutadans i no hem de menysprear el 
potencial de la xarxa per fer conèixer el municipi i atreure visitants 
d’arreu. 
 
Exemples del que volem dir quant a informació, serveis, funcionalitats 
que es poden oferir des d’un web municipal es poden trobar als webs 
de municipis veins com els de puigpunyent o esporles. 
 
Amb relació a aquest tema, l’article 116 de la Llei 20/2006, de 15 de 
desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears, insta les 
corporacions locals a facilitar la més amplia informació sobre la seva 
activitat i a promoure la participació de tota la ciutadania en la vida 
local. L’article 121 sobre mitjans de participació ciutadana diu que les 
Corporacions Locals han de facilitar la participació ciutadana a través 
dels diferents mitjans al seu abast i, en especial, a més d’altres formes, 
esmenta, a l’apartat c) la implantació de mitjans tecnològics que 
facilitin la participació de la ciutadania. 
 



Més taxativa és encara la Llei 11/2007, de 22 de juny, d’accés electrònic 
dels ciutadans als seveis públics que, en el seu article 10, exposa que 
l’establiment d’una seu electrònica comporta la responsabilitat del 
titular respecte de la integritat, veracitat i actualització de la informació i 
els serveis a què es pugui accedir a través d’aquesta. 
 
Avui dia la informació que ofereix el web de l’ajuntament de 
Banyalbufar dista d’estar actualitzada. Així, no compleix les funcions que 
li assigna la normativa i la imatge que projecta del municipi tampoc és 
l’adequada. 
 
Per tots aquests motius, per unanimitat, S’ACORDA: 
 
Primer.- L’Ajuntament de Banyalbufar farà les gestions necessàries, dins 
d’un temps prudencial, perquè s’actualitzi la informació, es restableixin i 
mantenguin els serveis que oferia el web municipal i s’incloguin els 
documents públics que s’han produït fins a dia d’avui com són les actes 
dels plens. 
 
Segon.- L’ajuntament de Banyalbufar estudiarà, dins d’un temps 
prudencial, la creació d’un web, gestionat des del mateix municipi, per 
optimitzar la relació amb la ciutadania, facilitar els tràmits amb les 
administracions, oferir tota la informació d’interès públic i, tambè, la 
informació d’interès turístic, històric i patrimonial del municipi, amb un 
disseny funcional i atractiu tant per als ciutadans i ciutadanes de 
Banyalbufar com per als potencials visitants. 
 
Tercer.- L’ajuntament de Banyalbufar farà públic l’esmentat estudi i, en 
el pressupost del 2016, si s’escau, inclourà la corresponent partida 
econòmica per tal de dur a terme el disseny, divulgació i manteniment 
funcional del nou web corporatiu. 
  
APROVADA FAVORABLEMENT PER UNANIMITAT 
 
5.- Aprovació de la moció presentada per l’Assemblea per Banyalbufar i 
es Port per la retirada dels vehicles abandonats. 
 
Prèvia lectura i exposició d’aquest punt de l’ordre del dia que efectua el 
Sr. Francesc Albertí, el ple, per unanimitat ACORDA: 
 
Els vehicles abandonats, tant en els aparcaments municipals com en 
qualsevol altre indret del municipi ocasionen una mala imatge de 
Banyalbufar, redueixen espai d’aparcament per a altres vehicles 
(particularment en esdeveniments com l’Eres Negre o Banyalbujazz) i els 



seus components perillosos poden ocasionar efectes negatius al  medi 
ambient. 
 
Els vehicles abandonats es cataloguen segons la Llista Europea de 
Residus (Ordre MAM/304/2002, de 8 de febrer per la qual es publiquen 
les operacions de valorització i eliminació de residus i la llista europea de 
residus) com un residu perillós amb el codi LER 16 01 04*, i a més es 
consideren perillosos molts dels elements del motor (líquids de fre, 
bateries, etc). 
 
D’altra banda, l’article 3.b) de la Llei 22/2011, de 28 de juliol, de residus i 
sòls contaminats considera els vehicles abandonats residus domèstics; 
l’article 12.5.b) atribueix a les entitats locals l’exercici de la potestat de 
vigilància i inspecció, i la potestat sancionadora a l’àmbit de les seves 
competències i l’article 49.3 determina que, en el supòsit d’abandó, 
abocament o eliminació incontrolats de residus, així com la seva 
entrega sense complir les condicions previstes a les ordenances locals, la 
potestat sancionadora correspon als titulars de les entitats locals. Per 
tant, queda clar que els vehicles abandonats en el municipi de 
Banyalbufar són competència de l’Ajuntament. 
 
Per aquests motius, el ple de l’ajuntament, per unanimitat, ACORDA: 
 
Primer.- L’Ajuntament de Banyalbufar redactarà les ordenances fiscals i 
reglaments necessaris per portar a terme la retirada de tots els vehicles 
abandonats que es troben en els seus aparcaments municipals i 
qualsevol altre indret i les portarà a aprovació al proper ple ordinari que 
tingui lloc. 
 
Segon.- L’Ajuntament de Banyalbufar, mantindrà, a partir d’ara, una 
actitud vigilant envers aquesta qüestió i retirarà els vehicles abandonats 
a mesura que tengui coneixement del fet per tal d’evitar els problemes 
esmentats. 

 
APROVADA FAVORABLEMENT PER UNANIMITAT 
 
6.- Aprovació de la renovació del prèstec a curt termini que 
l’ajuntament te contractat amb BMN per necessitats puntuals de 
tresoreria. 
 
Prèvia lectura i exposició d’aquest punt de l’ordre del dia que efectua el 
president, i havent estat informat favorablement per la Comissió 
Informativa, el ple de l’ajuntament, per unanimitat, acorda: 
 



Vist que en data 23 de juliol de 2015 es van emetre informes per part de 
la secretaria interventora sobre la legislació aplicable i el procediment a 
seguir i vist que de conformitat amb els mateixos l’òrgan competent per 
aprobar i adjudicar el contracte per una operació de tresoreria es el 
Plenari ja que es tracta d’una operació de tresoreria  o operació de 
crèdit a curt termini i l’import acumulat de les operacions vives d’aquest 
naturalesa supera el 15% dels recursos corrents liquidats en l’exercici 
anterior. 

 
Per tot l’anterior, s’ACORDA per unanimitat: 

 
Primer.- Sol�licitar a La Caixa, el Banc Santander i Sa Nostra (Banc 
MareNostrum) que formulin les seves propostes per a la concertació de 
la present operació de tresoreria per import de 130.000 euros. 
 
Las condiciones mínimes establertes seran les següents: 
 
— Tipus d’interés. 
— Comisions: 
 D’obertura. 
 Termini: 1 any. 
 Disposició: plena a la signtura de la pòlisa. 
— Tipus de referència. 
— Diferencial sobre el tipus de referència. 
— Revisió. 
— Quotes. 
— Terminis de pagament. 
— Intervenció de l’operació. 
 
Segon.- Autoritzar al Sr. Batle per portar a terme totes les actuacions 
necessaries per la concertació d’aquesta operació, inclosa 
l’adjudicació i signatura del contracte havent de donar compte al ple 
en la seguent sessió que celebri del resultat de la contractació. 
 
APROVADA FAVORABLEMENT PER UNANIMITAT 
 
7.- Donar compte de l’aprovació mitjançant Decret de Batlia de la 
liquidació del pressupost de 2014. 
 
Prèvia lectura i exposició d’aquest punt de l’ordre del dia que efectua el 
president, el ple de l’ajuntamentes dona per assabentat del següent 
Decret: 
 



Presentada la liquidació del Pressupost de l’exercici de 2014, per la 
Intervenció d’aquest ajuntament, i fent ús de les competències que 
m’atorga l’art. 191.3 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el text refós de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, 
reguladora de les Hisendes Locals. 
 
Vistos els articles 47 i 48 del Decret 500/1990, de 20 d’abril, de 
desenvolupament de la Llei 39/1988 reguladora de les hisendes locals. 
 
En conseqüència RESOLC: 
 
Primer.  Aprovar la liquidació del pressupost de 2014, a 31 de 
desembre de 2014, amb els següents resultats: 
 

Fons líquids de tresoreria                91.453,56 € 

Deutors pendents de cobrament            593.293,43 € 

Creditors pendent de pagament    -1.389.993,86 € 

Romanent de Tresoreria afectat a despeses 
amb finançament finalista 

 
2.074.740,85 € 

Saldo dubtós cobrament 755.462,53 € 

Excès de finançament afectat 17.593,59 € 

Romanent de tresoreria 1.301.684,73 € 

 
Segon. Donar compte d’aquest decret al ple de l’ajuntament. 
 
SEGONA PART.- CONTROL I FISCALITZACIÓ DE L’ACCIÓ DE GOVERN 
 
8.- Donar compte dels acords adoptats per la Junta de Govern de data 
9 de març, 18 de maig i 10 de juny. 
 

Els reunits es donen per assabentats. 
 

9.- Donar compte dels Decrets de Batllia des del 2015/12 fins al 2015/31. 
 
Els reunits es donen per assabentats. 
 
10.- Precs i preguntes. 
 
La Sra. Margalida Seguí prega es millori la senyal�lització a les platges per 
la concienciació als usuaris en quan al manteniment de la seva neteja.  
 
El Sr. Batle contesta que volia fer davallar al personal de la brigada per 
fer una neteja i comenta que gran part de la brutícia ve amb la mar. 
 



La Sra. Margalida Seguí prega tambè la retirada de la senyalització cap 
els molins àrabs atès que no es pot accedir de forma segura. 
 
El Sr. Batle contesta que es tindrà en compte. 
 
També demana que es requereixi a Carreteres la intensificació de la 
neteja del tram des de la Volta del General fins sa Torreta així com la 
reparació del forat davant el camí de Sa Pera de s’Ase.  
 
Per altra banda prega que es prengui alguna mesura per evitar el sòl al 
camp de futbet com la instal�lació de teles. 
 
El Sr. Batle contesta que ja s’ha sol�licitat la neteja a carreteres i en 
relació a les veles aquí hi ha molt de vent i unes teles no durarien. 
 
El Sr. Joan Peralta comenta que es pot consultar la viabilitat tècnica de 
les veles. 
 
El Sr. Francesc Albertí continua demanant una millor neteja de les aceres 
presentant unes fotos del Port d’es Canonge. 
 
La Sra. Aina Torres diu que es comprovarà. 
 
Finalment el Sr. Francesc Albertí prega que es revisi l’enllumenat entre 
Can Gulla i Son Tomàs. 
 
Passant al torn de preguntes, el Sr. Francesc Albertí pregunta si mentre es 
posa en condicions l’edifici adquirit per l’ajuntament en es Port hi ha 
inconvenient en que el seu grup utilitzi la terrassa del davant. 
 
La Sra. Aina Torres contesta que no hi ha inconvenient. 
 
El Sr. Albertí continua preguntant qui organitza l’Eres Negre a la qual 
cosa el Sr. Batle contesta que co-organitzen l’ajuntament i l’Associació 
Es Penyal. 
 
La següent pregunta fa referència a la neteja posterior a l’Eres Negre 
explicant el Sr. Batle que va ser un error d’FCC que havia de venir a fer 
la neteja i no es varen presentar, s’ha d’agrair la resposta dels membres 
de la brigada que varen acudir de seguida i es va poder netejar a 
temps. 
 
El Sr. Francesc Albertí continua preguntat pel tema dels camins del Rafal 
i Planicia remetent-se el Sr. Batle a l’explicació que es va donar 



mitjançant un bandol i que donava compte de les passes a seguir a 
partir d’ara per aconseguir el compliment de la sentència. 
 
Tambè pregunta si es podrà portar a terme l’obra de la carretera del 
Port explicant el Sr. Batle que amb el canvi de Conseller hi ha hagut una 
primera reunió per veure de desatascar el tema i que no es perdi la 
subvenció i sembla que es solucionarà el problema. 
 
El Sr. Francesc Albertí vol saber tambè si s’ha demanat la subvenció de 
100.000 euros que preveu el Consell i el Sr. Batle li comunica que s’ha 
sol�licitat per dur a terme la 2a part de la reforma de l’enllumenat del 
Port d’es Canonge. 
 
Per últim el Sr. Albertí pregunta si ja s’ha presentat la sol�licitud per fer la 
festa de Son Coll de cada any a la qual cosa es contesta que no però 
que ja s’ha parlat amb ells i la presentaran i saben que a la carretera 
serà la policia municipal qui intervindrà. 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 21:30 hores el Batle aixeca 
la sessió, de la que s’estén la present Acta i de la que jo com a 
Secretaria en dono fe amb el vist i plau del Sr. Batle. 
 
Banyalbufar, 27 de juliol de 2015 
 
 
 
El Batle 
Mateu Ferrà Bestard 


